
REUNIÓ JUNTA GESTORA 
28 de Setembre de 2022 
 
Assistència: Cristóbal, Emma, Bernat, Aida (AFA); Raúl Martínez, Mariajo Aparicio, Esther Parull, 
Tania Espín (direcció); Comissions: Anna (Extraescolars), Joan (obres), Chantal, Laia, Mireia 
(Migdia), Natalia (Natura), Laura, Guillermo (Comunicació), Patri (Teatre), Tanit (coeducació) 
 
Ordre del dia 

1. Extraescolars d’adults 
2. Acollida / comandament 
3. Procés participatiu 
4. Actualització reunió d’obres 
5. Excedents de festes 
6. Valoració inici de curs 
7. Coeducació: Situació actual dels recursos per a l’atenció a l’educació inclusiva 
8. Codi ètic 
9. Normativa espai migdia 
10. Fira de comissions 

 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 

1. Extraescolars d’adults 
Cal canviar el sistema respecte el que es feia fins ara: implica declaració d’IVA, impost de societats, 
etc. 
Es plantejava gestionar-ho igual a la gestió d’extraescolars infantils: contractació a través de serveis 
externs.  
L’Altra opció es derivar gestions de gestoria. Això també resol la gestió del tresorer en futures AFA 
(en quan la funció de tresorer la pugui ocupar algú no preparat tècnicament) 
 
S’acorda fer-ho a través de gestoria. 
El canvi ens permet regular la situació fiscal de l’AFA per tornar a demanar els ajuts disponibles. 
Queden pendent els càlculs econòmics finals 
 
Tania: necessitem contactes de les persones organitzadores de les extraescolars d’adults per si cal 
comunicar res en relació a l’espai, manteniment de material, etc. 
Tenim correu per pilates i crossfit. Queda demanat a comunicació que creïn un correu per zumba. 

 
2. Acollida / comandament 

Actualment l’accés a acollida s’obre cada 15 minuts, quedant la porta oberta durant 5 minuts. Es va 
adoptar aquesta opció durant la pandèmia.  
Les famílies demanen horari continu per poder deixar infants a acollida en qualsevol moment, com 
es feia abans de la pandèmia, als a edificis anteriors. Ara per ara es inviable per que no es disposa 
de comandament per l’obertura remota de la porta ni es sent el timbre de la porta des del menjador. 
 
2 opcions: o es posa una persona que s’encarregui nomes de la porta o be es proporciona un 
comandament (amb timbre i veu). 



El comandament es porta gestionant amb el consorci des de l’obertura del nou edifici però encara 
no s’ha aconseguit. 
S’acorda optar per la opció del comandament finançat per l’AFA i gestionar-ho el més aviat possible. 
Raúl demana pressupostos. 
 

3. Procés participatiu 
18.000€ per subvencionar projecte. Les bases estan escrites i revisades. Cal proposar dates per 
cadascuna de les fases.  
Es demana: idea (descripció) / pressupost / manteniment al llarg del temps. 
Abans de Nadal: presentació de propostes 
Abans de febrer: valoració de propostes 
Assemblea per acabar de votar. 
Les dates concretes es fixaran a la següent Junta (Octubre) 
 

4. Actualització reunió d’obres (Ítaca) 
Necessitem integrar Ítaca a l’escola.  
Cal forçar reunió directament amb la Regidora, per acabar de lligar el procés de traspàs. Es prepara 
una carta formal des de la comissió d’obres, exigint una reunió a l’octubre. 
 

5. Excedents de festes 
Hi ha begudes amb data de caducitat que no arriben a la següent festa.  
Primera opció: Fira de comissions però potser no es la millor opció. Es proposa donació al rebost 
d’aliments. Tanit pregunta si accepten donació d’aquest tipus de productes. 
 

6. Valoració inici de curs – entrades i sortides 
El desenvolupament de la part lectiva ha començat força be.  
Les dificultats han estat principalment la gestió del personal: No tenien tota la plantilla a 
començament de l’estiu. Queda complet el dia 1 de setembre. Hi ha accions amb timing determinat 
que queda endarrerit per les assignacions d’última hora.  
Assignació de recursos educatius especials (vetlladors i vetlladores) es van assignar ja començat el 
curs. Passem de 50h (màxim possible d’assignació) a 12,5 menys. Avui han confirmat que s’han 
assignat més hores. Pendents d’assignar les hores del recurs “CEEPSiR”. 
Es perden 2 recursos de mestres. S’assigna una nova persona a partir de gener, com a contrapartida 
hi ha reducció horària d’1h per mestre.  
 
Entrades i sortides: les entrades funcionen be. Les sortides s’han de optimitzar. Cal veure com es 
desenvolupen quan hi hagi els horaris definitius. 
 
 

7. Coeducació: Situació actual dels recursos per a l’atenció a l’educació inclusiva 
Recursos per educació inclusiva (atenció a la diversitat): l’equip de l’espai migdia, tot i tenir mes 
adults per infant de la que estableix +Educació, necessita una persona addicional com a mesura 
d’urgència. Inclouran una persona mes a partir d’octubre (aprox cost de 7.000€ anuals). De moment 
s’assumeix per part de +Educació però a finals de primer trimestre caldrà valorar si és sostenible o 
cal tornar a fer números.  
Cal fer ressò de que la jornada intensiva del juny va càrrec de espai migdia. Increment de 3 dies 
lectius.   
 
 



8. Codi étic 
Joan demana Protocol per aprovació de despeses mes grans, concretar llindar de despesa 
(exemple, aprovació de gestió del menjador / espai migdia). 
Demana també transparència per comptes. Esther i Raúl responen que està presentat al Consell 
Escolar 
 

9. Normativa espai migdia 
El document entregat ha sobtat a les famílies. Raúl i Chantal comenten que es un regim disciplinari 
i cal comunicar-ho. Es discuteix el to i llenguatge, però des de l’escola el contingut es necessari 
compartir-ho i fer arribar a famílies.  
Es confirma que no està desencadenat per cap fet aïllat i es part del projecte de l’espai migdia, que 
està penjat a la web. 
 
 

10. Fira de comissions 
4 de Novembre. Es pot intentar fer alguna mostra d’alguna classe per incentivar l’assistència.  
Zona: Pista i Jardí. S’ha avisat a la comissió de festes per mail per que ho tinguin en compte si 
alguna família vol celebrar aniversaris a l’escola en la mateixa data. 
Pendent concretar horaris de l’extraescolar i material que faran servir: 
Pilates: Dimarts 20 – 21h / Dimecres 19:30 – 20:30h / Dijous 19-20h 
Tabals: Dimarts 21 – 22h 
Zumba: Dilluns i dijous de 21 a 22h 
Crossfit: Dilluns i dijous de 20 a 21h. 
 
Teatre: Setmana del teatre. Aquest any El Botó Màgic demana 300€. Potser es poden buscar 
alternatives. Potser es por valorar la Fabrica de Creació.  
 
 
Propera Junta / Assemblea 
Assemblea segona quinzena d’octubre. 
Propera Junta gestora, queda fixada el Dijous 27 d’Octubre, a les 20h.  
 
 
 


